



AWC2018

Joint AWC2018 and ASA 176th Meeting, Victoria, BC, 5-9 November 2018

The 176th Meeting of the Acoustical Society of America (ASA) will be held jointly with the Acoustics Week in Canada 2018 of the Canadian Acoustical Association (CAA) in Victoria, BC, Canada, on 5-9 November 2018.

The conference will be organized by the Acoustical Society of America using their guidelines and procedures, while the Canadian Acoustical Association will organize some special sessions and handle its regular business and core activities, such as standards committee, student awards, etc.



For more information, visit <http://acousticalsociety.org/meetings>

To contact Dr. Roberto Racca, AWC2018 conference coordinator, please send an email to: conference@caa-aca.ca





AWC2018

Congrès commun entre AWC2018 et la 176e rencontre de l'ASA, Victoria, C.-B., 5-9 novembre 2018

La 176e rencontre de l'Acoustical Society of America (ASA) se tiendra conjointement avec la Semaine canadienne d'acoustique 2018 de l'Association canadienne d'acoustique à Victoria, C.-B., du 5 au 9 novembre 2018.

La conférence sera organisée par l'Acoustical Society of America selon leurs méthodes et procédures, tandis que l'Association canadienne d'acoustique y organisera des sessions spéciales et tiendra ses rencontres régulières ainsi que ses activités propres, telles la rencontre des comités de normalisation, le programme de prix pour les étudiants, etc.



Pour plus d'information, visiter <http://acousticalsociety.org/meetings>

Pour contacter Dr Roberto Racca, le coordinateur du congrès AWC2018, merci d'écrire un courriel à : conference@caa-aca.ca

